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ميري: مخاطب تلويزيون را دوست دارم

مازيار ميري كارگردان 40 ساله سينما و تلويزيون با ساخت سريال فرات نشان داد كه حرفهايش فقط ادعاي خالي

نيستند.

جام جم آنلاين: مازيار ميري كارگردان 40 ساله سينما و تلويزيون با ساخت سريال فرات نشان داد كه حرفهايش فقط ادعاي خالي
نيستند.

وي بارها در گفتوگوها عنوان كرده كه دوست دارد فضاهاي مختلف را در كارهايش تجربه كند و تمايل ندارد خود را فقط در
موضوعات خاصي گرفتار كند و در نتيجه به تكرار مبتلا شود.

ميري با فرات نشان داد كه با فضاهاي سنتي ايران ناآشنا نيست و زبان روايت آن را به شكل تصويري بلد است.

كتاب قانون در گونه كمدي ساخته شد اما فرات به زباني تلخ داستان آدمهاي خود را تعريف كرد.

همانقدر كه ميري در سينما و با كتاب قانون در جذب مخاطب موفق شد، سريال فرات هم توانست در جذب مخاطب ميليوني موفق
شود.

خيليها بر اين باورند كه فرات داستاني تكراري دارد اما موفقيت آن در جذب مخاطب را ميتوان به دليل تجربههاي خوب ميري در
ساخت فيلمها و سريالهايي با موضوعات مختلف دانست.

او در پرونده كاري خود هم فيلم متفاوت قطعه ناتمام را دارد و هم اثري با تهمايه جنگي كه پاداش سكوت نام دارد. اين تنوع سليقه
متفاوت او را در انتخاب فيلمنامه در سينما نشان ميهد.

سريال گاوصندوق را هم در گونه كمدي براي تلويزيون ساخته است. سعادتآباد هم كه اين روزها بر پرده سينماهاست، نشان ميدهد
كه او بر سينماي اجتماعي اشراف دارد، همانگونه كه فرات نشان ميدهد، او با سريال سازي در تلويزيون آشناست و ميداند كه

داستان آدمهاي پايبند سنت را چگونه ميتواند روايت كند.

مشروح گفت وگوي شروينه شجريكهن با مازيار ميري را فردا سه شنبه در روزنامه جام جم بخوانيد.
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